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MEMORIE VAN TOELICHTING 

Zitting van 29 juni 2021 

 

OPENBARE ZITTING - PV 

1. Proces-verbaal van de zitting van de gemeenteraad van 01 juni 2021 - goedkeuring. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om goedkeuring te verlenen aan het proces-verbaal van de 

gemeenteraadszitting van 01 juni 2021. 

 

OPENBARE ZITTING 

2. Horen van een inwoner in verband met het dossier 'Aanleg optimaal gescheiden stelsel in 

de Vredestraat, Ommegangstraat tussen Geluwestraat en Rekestraat, Ooststraat tot huisnr. 74 - 

lastvoorwaarden en gunningswijse - goedkeuring.' 

De stad Wervik ontving een brief van de heer Robin Vandersyppe, medeondertekend door een aantal 

bewoners van de Vredestraat. 

 

Deze buurtbewoners uiten hun bezorgdheid over de geplande heraanleg van de Vredestraat. 

 

Zij kregen de kans om een informatievergadering bij te wonen en stellen zich naar aanleiding hiervan 

een aantal vragen : 

1. Waarom is een woonerf hier nodig ? 

2. Waarom is er hier fietsstalling nodig ? 

3. Waarom geen voetpaden, is dit niet veiliger ? 

4. Kan de parkeergelegenheid niet behouden worden zoals nu ? 

 

De heer Vandersyppe krijgt de mogelijkheid om tijdens de gemeenteraadzitting de gestelde vragen te 

verduidelijken, dit cfr. artikel 304 § 1 en § 2 van het Decreet over het Lokaal Bestuur en de artikelen 

37 en 38 van het huishoudelijk reglement van de gemeenteraad. 

 

 

 

3. Aanleg optimaal gescheiden stelsel in de Vredestraat, Ommegangstraat tussen 

Geluwestraat en Rekestraat, Ooststraat tot huisnr. 74 - lastvoorwaarden en gunningswijze - 

goedkeuring. 

Aan de gemeenteraad wordt het dossier “Aanleg optimaal gescheiden stelsel in de Vredestraat, 

Ommegangstraat tussen Geluwestraat en Rekestraat, Ooststraat tot huisnr. 74 te Wervik – projectnr. 

VMM : ID 3430” ter goedkeuring voorgelegd. 

 

Het bestek met nr. WR0012 - proçjectnr. VMM ID3430 van 19 mei 2021, plannen en de raming voor 

de opdracht “Aanleg optimaal gescheiden stelsel in de Vredestraat, Ommegangstraat tussen 

Geluwestraat en Rekestraat, Ooststraat tot huisnr. 74 te Wervik - Projectnr. VMM : 3430.”, opgesteld 

door de ontwerper, Cnockaert Bureau nv, Hoogweg 40 te 8940 Wervik worden ter goedkeuring 

voorgelegd. 

 

De raming bedraagt : 

 

Hoofdstuk 1 :  subsidieerbare rioleringswerken  : 723.672,03 

Hoogstuk 2 : niet subsidieerbare werken 

Hoofdstuk 2.1 : rioleringswerken  :  95.009,54 

Hoofdstuk 2.2 : wegeniswerken   : 751.475,13 
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Totaal       : 1.570.156,70 

BTW 21 % op hfdst 2.2 wegeniswerken  :   157.809,78 

 

Eindtotaal      : 1.727.966,48 

 

Deze opdracht wordt gegund bij wijze van openbare procedure. 

 

De opening van de offertes wordt vastgesteld op 20 augustus 2021 om 11 uur. 

 

De uitgave voor deze opdracht is voorzien in het budget 2022 en volgende onder de budgetcode : 

 

Voor het luik wegenwerk 

  

2020/ACT-2019/0200-10/22400007/STAD/COLLEGE/IP-GEEN 

 

Voor het luik riolering 

  

2020/ACT-219/0310-10/22700007/STAD/COLLEGE/IP-GEEN 

 

De maximale Gewestbijdrage wordt aangevraagd. 

 

 

 

 

4. Jaarverslag Organisatiebeheersing - kennisname. 

Aan de gemeenteraadsleden wordt het jaarrapport organisatiebeheersing voorgelegd. 

 

Hierin wordt teruggeblikt op de projecten die het lokaal bestuur Wervik in 2020-voorjaar 2021 heeft 

uitgevoerd om de interne werking verder te optimaliseren. 

 

De voorbije periode was in ieder geval anders dan de voorgaande jaren.   De coronacrisis hakte stevig 

in op ieders dagelijks leven : privé én professioneel. 

 

Onze organisatie en interne werking werden op verschillende vlakken uitgedaagd. 

 

In dit rapport wordt een overzicht gegeven van hetgeen er het afgelopen jaar allemaal gebeurd is, 

alsook wat er de komende maanden op de planning staat. 

 

5. Optie-overeenkomst tot vestigen van erfdienstbaarheid van doorgang en bijkomstig recht 

van opstal met Elia voor een perceel in de Komerenhoek - goedkeuring. 

Elia plaatst een ondergrondse 150kV verbinding tussen Bas Warneton en Wevelgem ( hoogspanning) 

en wenst een optie-overeenkomst te sluiten met de stad Wervik voor een erfdienstbaarheid van 

doorgang en een bijkomstig recht van opstal voor perceel 33009D720A. Het perceel 33009720A is 

eigendom van het OCMW en ligt ter hoogte van de Komerenstraat op de grens met de stad Menen.  

 

Dit is een bouwland van 15570 m², dat wordt verpacht. 

 

De overeenkomst blijft staande tot 3 jaar na de ondertekening. De optie is overdraagbaar. 

 

Als tegenprestatie voor het verkrijgen van de optie krijgt de stad een vergoeding van 226.03 EUR  

(10% van de geschatte prijs). Deze blijft verschuldigd, ook al wordt de optie niet gelicht. 
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Op het ogenblik van de akte zal hier bovenop een éénmalig forfaitair bedrag worden gestort van 

2660,29 EUR. Indien de werken starten vóór de akte zal Elia 50% van de vergoeding betalen als 

voorschot. Deze bedragen zijn gekoppeld aan de index van de consumptieprijzen. 

 

De stad Wervik mag zelf de notaris aanstellen om de akte te verlijden. We stellen voor om dit toe te 

kennen aan notariskantoor Dewaele uit Geluwe, aangezien het goed in Geluwe gelegen is. 

 

 

 

 

 

 

6. Ontwerpakte tussen de stad Wervik en de Vlaamse Waterweg inzake de kosteloze 

grondoverdracht van 86,76 m2 nodig voor de vermarkting van de restpercelen aan de Leiebrug 

in Wervik - goedkeuring. 

De gemeenteraad heeft op 15 december 2020 een concessieovereenkomst goedgekeurd tussen de 

Vlaamse Waterweg nv en de stad Wervik inzake de openbare parking aan de Akademiestraat. Deze 

concessie vangt aan op 1 januari 2021, zonder terugwerkende kracht. 

 

Als tegemoetkoming zou de stad Wervik voorzien in de kosteloze grondoverdracht van de 86,76 m2 

nodig voor de vermarkting van de restpercelen aan de Leiebrug in Wervik.  

 

Het betreft de volgende percelen :  

Nr. 3 : perceel OD : 20,08 m² : dit deel dient te worden onttrokken aan het openbaar domein. 

Nr. 4 : perceel 33029C0199/00B000 : 66,68 m²  

 

De gemeenteraad keurde deze overdracht principieel goed op 02 februari 2021. 

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om de ontwerpakte voor deze overdracht goed te keuren. 

 

 

7. Toetreden als deelnemer bij de aankoopcentrale CREAT van de "Tussengemeentelijke 

Maatschappij voor Services" (TMVS) met aanduiding van een vertegenwoordiger en 

plaatsvervanger. 

Aanleiding 
Op 5 mei 2021 stelde mevrouw Isabel Galle van de Tussengemeentelijke Maatschappij voor Services, 
de werking van deze vereniging voor aan het managementteam.   De Tussengemeentelijke 
Maatschappij voor Services (TMVS) is een dienstverlenende intergemeentelijke vereniging, die werd 
opgericht op 22 december 2017 door diverse steden en gemeenten en de “Tussengemeentelijke 
Maatschappij der Vlaanderen voor Watervoorziening”.  In het algemeen worden diensten opgezet met 
als doel efficiënte ondersteuning te bieden ten behoeve van de primaire processen van een 
organisatie.  
 
TMVS biedt aan geïnteresseerde partijen onder andere hun expertise aan rond aankoop en wetgeving 
op overheidsopdrachten.  Dit wordt gebundeld in de vorm van een aankoopcentrale met interessante 
aankoopvolumes zodat de publieke actoren kunnen focussen op de eigen complexe technisch-
administratieve en maatschappelijke opdrachten.  
 
Deze service wordt als een geïntegreerd concept aangeboden met CREAT als werk- en werknaam.   
 
Op deze wijze fungeren ze als een aankoopcentrale zoals bepaald onder artikel 2,6°-8° en artikel 47 
van de wet overheidsopdrachten van 17 juni 2016.  Een  aankoopcentrale  is  een  aanbestedende  
overheid  die  gecentraliseerde  aankoopactiviteiten  en eventueel aanvullende aankoopactiviteiten 
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verricht. De aanbestedende overheid die beroep doet op een aankoopcentrale is vrijgesteld van de 
verplichting om zelf een plaatsingsprocedure te organiseren. 
 
Waarom CREAT:  
Organisaties die onderhevig zijn aan de wetgeving op overheidsopdrachten worden steeds 
geconfronteerd met complexere technisch-administratieve vraagstukken en er worden meer en meer 
eisen gesteld op vlak van vakspecifieke kennis.  
 
Samenwerking op het vlak van overheidsopdrachten en/of aanbieden van facilitaire diensten kan 
positieve schaaleffecten en synergiën genereren.  
 
Daarnaast spelen ook financiële overwegingen. Samenwerking omtrent ondersteunende diensten 
opent perspectief op schaal- en volume-effecten. Zij laten toe kosten te reduceren en/of middelen vrij 
te maken voor andere initiatieven.  
 
CREAT biedt een brede waaier van kwaliteitsvolle producten en diensten aan tegen interessante 
prijzen en met een uitstekende service.  Bij de opmaak van dossiers gaat men steeds op zoek naar 
een optimalisatie van het marktaanbod door beroep te doen op eigen kennis en ervaring. Dit wordt 
geïntegreerd tot een coherent en performant geheel. Het aanbod is daarbij totaal, de deelname op 
vraag en maat van elke klant.  
 
Het aanbod omvat zowel standaard leveringen, diensten en werken evenals maatwerk en dekt alle 
ondersteunende domeinen af: van logistiek, projectorganisatie, aankoop, facility services, HRM, ICT 
over voertuigen, wegenisdiensten, ondersteuning rond de uitbating van accommodaties tot specifieke 
uitrusting voor ziekenhuizen, scholen, verzorgingsinstellingen, hulpverleningszones, 
sportaccommodaties, ....  
1. standaardaanbod:  

de raamovereenkomsten waarop kan worden afgeroepen zijn zo opgesteld dat elke 
bestaande klant daar op elk ogenblik kan op afroepen tegen vooraf gekende voorwaarden. 
Men weet inhoudelijk waarop men intekent en kent de prijs. Bovendien wordt gezorgd voor 
een optimale samenwerking tussen de klant en de leverancier of dienstverlener.  

2. maatwerk:  
CREAT biedt naast het standaardaanbod ook een ruim aanbod van diensten aan onder de 
vorm van maatwerk. In basis gaat het hier over het begeleiden van een plaatsingsprocedure 
voor specifieke goederen, diensten of werken volgens de eigen wensen van de klant. In 
aanvulling daarop kan de dienstverlening worden uitgebreid tot een integrale begeleiding van 
het project, desgewenst met inbegrip van het beheer van de infrastructuur.  

 
Enkel deelnemers hebben de mogelijkheid om via dit systeem van dienstverlening beroep te doen op 
de vereniging TMVS.  
 
Er is geen verplicht engagement. Stad Wervik beslist zelf wanneer ze gebruik wil maken van hun 
raamovereenkomsten op het ogenblik dat alle voorwaarden al gekend zijn.  
 
Er kan o.a. beroep gedaan worden op CREAT voor blusapparaten en -haspels, asbestinventarisatie, 
kantoorbenodigdheden en papier, schoonmaakmateriaal, poetsmachines, signalisatie & 
wegmarkeringen, kantoormeubilair, EHBO-koffers, PBM's, ...  Het actuele aanbod van CREAT is te 
raadplegen op www.creat.be 
 
Nieuwe klanten kunnen door een wijziging in de wetgeving op overheidsopdrachten niet onmiddellijk 
van alle raamovereenkomsten gebruik maken. Raamovereenkomsten die gepubliceerd werden voor 
30 juni 2017 kunnen onmiddellijk gebruikt worden op voorwaarde dat de raming nog niet uitgeput is 
(bv. maaltijdcheques, kantoormeubilair, koffie- en waterautomaten, pbm’s en bedrijfskledij, diverse 
ICT-dossiers,…).  Maar de raamovereenkomsten die gepubliceerd werden tussen 30 juni 2017 en de 
datum van toetreding en waar het bestuur dus niet in het bestek opgenomen zijn, kunnen pas gebruikt 
worden als ze het dossier vernieuwen. Zodra stad Wervik deelnemer wordt, worden wij in alle nieuwe 
publicaties opgenomen bij hun bestekken en na gunning zullen deze dossiers dan door ons gebruikt 
kunnen worden.  
 

http://www.creat.be/
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Sinds 2019 wordt er met een minimale afname van € 2500 (excl. btw) gewerkt, verspreid over het 
volledige kalenderjaar en over alle beschikbare raamovereenkomsten. Voor nieuwe klanten zal deze 
minimale afname pas ingaan vanaf 4 jaar na de toetreding om nieuwe klanten toch ook de 
mogelijkheid te geven om van voldoende raamovereenkomsten gebruik te kunnen maken. Als deze 
minimale afname niet bereikt wordt, dan zal er een administratieve kost van € 250 aangerekend 
worden maar dat is dus pas voor binnen een paar jaar. 
 
CREAT garandeert ook dat de autonomie van de deelnemende partners ten volle wordt 
gerespecteerd. Beroep doen op de aankoopcentrale doet geen afbreuk aan de lokale dienstverleners 
en handelaars. Het bestuur kan steeds de prijszetting kritisch bekijken en bij wijze van steekproef zal 
voor bepaalde opdrachten toch zelf een voorafgaande indicatieve prijsvraag gericht worden.  
 
Stad Wervik moet een vertegenwoordiger en een plaatsvervanger aanduiden voor de algemene 
vergadering.   
 
Er wordt voorgesteld om ……………………..  aan te duiden als vertegenwoordiger en  
………………….  als plaatsvervanger.  
 
Financiële impact: 
De dienstverlening wordt verstrekt op kosten delende basis, d.w.z. dat de deelnemers aan de 
dienstverlenende vereniging enkel hun aandeel in de individuele en gezamenlijke uitgaven en kosten, 
verbonden aan de geleverde diensten, betalen.  
 
In het toetredingsdossier zijn de kapitaalsinbreng en de voorgeschreven betalingsmodaliteiten 
beschreven.  
 
De deelname concretiseert zich d.m.v. een kapitaalsinbreng waartegenover aandelen staan.  
 
Om beroep te kunnen doen op de dienstverlening van TMVS moet de gemeente verplicht intekenen 
op A-aandelen.   De A-aandelen worden bepaald op basis van het aantal inwoners op 1 januari van 
het jaar voorafgaand aan de toetreding waarbij 1 aandeel wordt uitgegeven per 5.000 inwoners. De A-
aandelen worden afgerond naar de lager gelegen eenheid met een minimum van 1 aandeel.  
 
Alle aandelen worden voor minimaal 1/4 volgestort op het moment van uitgifte.  
 
De nominale waarde van een A-aandeel bedraagt 1.000 EUR.   Stad Wervik had op 1 januari 2020  
18 892 inwoners. Dit betekent dat wij 3 A-aandelen moeten aankopen.  
 
Budgettair moet er 750 euro voorzien worden.  De uitgave voor de aankoop van aandelen wordt 
geboekt op de jaarbudgetrekening 2811 0000 / 0110 – GBB (“Belangen in intergemeentelijke 
samenwerkingsverbanden en soortgelijke entiteiten”). 
 
Er zijn ook werkingskosten verbonden aan de CREAT aankoopcentrale. Omdat producten en diensten 
via de aankoopcentrale op een unieke manier worden aangeboden is een uniforme aanrekening de 
logische keuze. Elke klant betaalt eenzelfde standaardprijs voor eenzelfde product of dienst. Hierin 
zijn indien relevant de schaaleffecten en/of kosten ter vergoeding van de beheersentiteit reeds 
verwerkt.  
 
Voor bepaalde raamovereenkomsten wordt tevens een bijdrage in de werking aangerekend. Het 
niveau van de bijdrage is afhankelijk van de complexiteit van de opdracht (voorbereiding, marktweging 
en uitvoering) en de te verwachten omzet. 
 
Aan de gemeenteraad wordt de goedkeuring gevraagd om  
1. Vanaf 1 juli 2021 toe te treden tot de Tussengemeentelijke Maatschappij Voor Services 

(TMVS) - CREAT aankoopcentrale, volgens de modaliteiten vastgelegd in de statuten van 
Tussengemeentelijke Maatschappij voor Services - TMVS en volgens het toetredingsdossier.  
Hiervoor moet stad Wervik 3 A-aandelen kopen ter waarde van 1 000 euro per aandeel.  Deze 
aandelen worden voor minimaal ¼ volstort op het moment van de toetreding.   Dit wil zeggen 
dat er budgettair 750 euro moet voorzien worden. 
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2. Een vertegenwoordiger en een plaatsvervanger aan te duiden voor de algemene vergadering 

van TMVS.  

 

 

8. Kennisname overeenkomst nr. 21/042 inzake de mededeling van persoonsgegevens door 

de Kruispuntbank van de Sociale Zekerheid aan de stad Wervik voor de automatische 

toekenning van aanvullende rechten, met toepassing van beraadslaging nr. 16/008 van het 

sectoraal comité van de sociale zekerheid en van de gezondheid, overeenkomstig artikel 11bis 

van de wet van 15 januari 1990 houdende oprichting en organisatie van een Kruispuntbank van 

de sociale zekerheid. 

Hierbij kennisname van de overeenkomst nr. 21/042 inzake de mededeling van persoonsgegevens 

door de Kruispuntbank van de Sociale Zekerheid aan de stad Wervik, voor de automatische 

toekenning van aanvullende rechten, met toepassing van beraadslaging nr. 16/008 van het sectoraal 

comité van de sociale zekerheid en van de gezondheid overeenkomstig artikel 11bis van de wet van 

15 januari 1990 houdende oprichting en organisatie van een Kruispuntbank van de sociale zekerheid. 

 

9. Maatregelen ter ondersteuning van zomeractiviteiten door verenigingen en door de horeca 

- bekrachtiging en goedkeuring. 

De coronacrisis heeft een grondige impact op de werking van het verenigingsleven en de horeca. 
 
Momenteel gaan de huidige coronacijfers de goede richting uit en er worden ook steeds meer 
positieve signalen ontvangen vanuit het Overlegcomité en de hogere overheden.  Tijdens de 
zomerperiode (vanaf eind juni – eind september) zullen er steeds meer mogelijkheden zijn om weer 
activiteiten te organiseren voor een breder publiek.  
 
In 2020 werden vanuit de Vlaamse Regering aan de steden en gemeenten extra relance middelen 
toegekend om het lokale leven te ondersteunen. 
 
Door de diensten van de Cel Vrije Tijd werd een voorstel gedaan om met deze relancemiddelen actief 
een aantal activiteiten op het gebied van cultuur, sport, jeugd en animatie deels te ondersteunen.  
Deze kunnen worden georganiseerd door verenigingen (door de adviesraden erkende verenigingen 
én de verenigingen die door het stadsbestuur financieel en/of logistiek worden ondersteund op gebied 
van welzijn, erfgoed, evenementen) en/of horeca-zaken.   De activiteiten moeten wel ten goede 
komen van alle inwoners. 
 
Daartoe zou een “Zomerplein Wervik” worden georganiseerd op het grasterrein naast het zwembad op 
het stadsdomein Oosthove waar verenigingen, buurtcomités en eventueel stadsdiensten initiatieven 
op het gebied van vrije tijd kunnen organiseren en zich zo opnieuw enigszins (financieel) kunnen 
relanceren. 
 
Daarbij wordt deze site, alsook alle aanwezige materialen, gratis aangeboden aan alle verenigingen 
van het grondgebied. Er wordt gestimuleerd om samen te werken, ook met lokale horecazaken en 
ondernemers, hetgeen het lokale leven in de stad ten goede zal komen. 
 
Om te vermijden dat het financiële aspect van bijvoorbeeld een publiekstrekker de verenigingen zou 
afschrikken om te organiseren wordt voorgesteld dat – indien men beroep wenst te doen op een 
“publiekstrekker” (artiest, groep, externe animatie, die ook een meerwaarde geven aan een 
activiteit…) er een mogelijkheid is tot terugbetaling van 50 % van de uitkoopsom met een maximum 
van 500 euro/organisatie en mits de activiteit open staat voor het brede publiek en als dusdanig wordt 
bekend gemaakt. 
 
Daarnaast wordt ook gedacht aan de lokale horeca die eveneens op gebied van de ondersteuning van 
het lokale leven een rol kan spelen in de komende maanden waarin de coronamaatregelen worden 
versoepeld. Daarenboven bereiken deze zaken wellicht ook een ander publiek waardoor de 
doelgroep, zijnde de gehele lokale bevolking, nog groter wordt. 
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Reeds in 2020 (bij de “zomerversoepelingen”) werd besloten om horecazaken, al dan niet 
samenwerkend met verenigingen, te ondersteunen wanneer zij een beroep wensen te doen op een 
“publiekstrekker”  (artiest, groep, externe animatie, die ook een meerwaarde geven aan een lokale 
uitbating).  Er is een mogelijkheid is tot terugbetaling van de uitkoopsom met een maximum van 250 
euro/ /horecazaak en mits de activiteit open staat voor het brede publiek en als dusdanig wordt 
bekend gemaakt.  
 
Door de Cel Vrije Tijd zal voor de aanvraag van terugbetaling van deze kosten een aantal logische 
voorwaarden worden opgemaakt (bijvoorbeeld voorleggen factuur of bewijsstuk, het moet gaan om 
een optreden waarvoor geen toegangsgeld werd gevraagd en dus gratis wordt aangeboden, enz.).  
 
Het is dus logisch dat – en dit om zoveel mogelijk verenigingen/horecazaken een kans te geven 
hiervan te genieten – door voormelde dienst een “reglement” wordt opgemaakt en voorgelegd aan het 
College met de volgende gegevens :  door wie, wanneer, hoeveel maal, onder welke voorwaarden, 
enz. een aanvraag kan ingediend worden.  
 
Om dit alles vlot te laten verlopen is het dan ook wenselijk dat het College de bevoegdheid heeft tot 
het uitbreiden of aanpassen van deze voorwaarden en het kader waarbinnen voormelde organisaties 
kunnen genieten van een tussenkomst en dit op basis van de vermelde overwegingen in deze 
beslissing 
 
Op de jaarbudgetrekening 2021 ACT-227 61599999 0709-00 zijn middelen voorzien zijn voor corona-
initiatieven ten behoeve van het verenigingsleven en de horeca. 
 

 

10. Besluit tot goedkeuring van het addendum, afgesloten door W13 met het Agentschap Zorg 

en Gezondheid houdende het opnemen van complementaire engagementen in het kader van 

het besluit van de Vlaamse Regering van 19 maart 2021 tot toekenning van een subsidie aan de 

lokale besturen om de contact- en bronopsporing ter bestrijding van de COVID-19-pandemie te 

versterken - bekrachtiging. 

De contactopsporing wordt verlengd tot eind augustus 2021.  Het net ondertekende addendum 

regelde de verlenging tot eind mei.   Dit wil zeggen dat er een nieuw addendum moet ingestuurd 

worden en dit met andere woorden opnieuw moet geagendeerd worden op de gemeenteraden en dit 

voor eind mei. 

 

Aangezien dit niet tijdig meer kon gebeuren, heeft het college van burgemeester en schepenen op 31 

mei 2021 het addendum goedgekeurd.    

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om deze collegebeslissing te bekrachtigen. 

 

11. Interpellatie ingediend door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) : Oldtimertreffen 

verlaat centrum. 

Door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) werd de volgende interpellatie ingediend : 

 

Oldtimertreffen verlaat centrum 

 

In de pers en op sociale media konden we lezen dat het jaarlijkse Oldtimertreffen het Wervikse 

centrum inruilt voor de industriezone aan de Bootweg. 

 

De gewezen locatie werd er te klein volgens de organisatoren. 

 

Ook het zomerplein en het pas heraangelegd moerasgebied strooide volgens de organisatie roet in 

het eten.  Er wordt geschat dat er 30 procent van de vroeger beschikbare plaats verloren gaat. 

 

Jaarlijks kunnen de organisatoren rekenen op een 1000 wagens en een 12.000 tal toeschouwers. 
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Duizenden mensen die kwamen naar het centrum, mensen die we anders misschien niet zouden 

kunnen lokken. 

 

Als gewezen Schepen van Feestelijkheden stond ik dan ook in 2014 aan de wieg, samen met nog een 

paar collega’s, het braderiecomité en UNIZO-Wervik om een tweedaagse braderie boven de doopvont 

te houden.  We hadden het volk en als er passage is dan wordt er tering en nering gedaan. 

 

De organisatie van het treffen denkt dat jullie hen liever kwijt zijn dan rijk (HLN 13.06.2021). 

 

Het zou jammer zijn voor de Wervikse handel dat jullie dit lieten verloren gaan. 

 

De lokale economie is in dit verhaal de grote verliezer …. 

 

N-VA vreesde dit scenario al, herinner mijn interpellatie op 24 november, toen het natuurgebied aan 

Oosthove pas heraangelegd werd door een burgerinitiatief. 

 

Is er overleg geweest met het oldtimertreffen sedert 24 november ? 

 

Indien ja kunt u een kort relaas geven ? 

 

Wat nu met de tweedaagse braderie ? 

 

Is er al een beslissing genomen ? 

 

Wordt er nog een overleg gepland met de organisatie ? 

 

Wat zal de stad doen om het volk die naar het treffen komt naar het centrum te lokken ? 

 

Wordt er een pendeldienst voorzien tussen de Bootweg en het centrum ? 

 

Waarschijnlijk komen er ook een aantal mensen naar het treffen met de trein/lijnbus, wordt er een 

oplossing gezocht voor hen ? 

 

Zou het geen goed idee zijn om oldtimers in te zetten om het volk van het treffen te brengen naar het 

centrum en mensen van het centrum te brengen naar het treffen ? 

 

We stellen ons ook vragen hoe het parkeren zal gebeuren voor de bezoekers, als dit niet 

gestructureerd zal verlopen zal er chaos gecreëerd worden in de Menensesteenweg en zijn 

aanpalende straten. 

 

Kunt u wat meer uitleg geven ? 

 

 

12. Interpellatie ingediend door gemeenteraadslid Bercy Slegers (CD&V) - PFOS/PFAS in 

Wervik - site Gasstraat. 

Door gemeenteraadslid Bercy Slegers (CD&V) werd de volgende interpellatie ingediend : 

 

De Vlaamse overheid heeft deze week – 22 juni – een brief gestuurd naar alle gemeentebesturen met 

de vraag om eventuele risicogronden die mogelijks zouden verontreinigd kunnen zijn met PFOS/PFAS 

zoals bv de oefenterreinen van de Brandweer in kaart te brengen en tegen 1 juli door te geven. 
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Vandaag stond er in de krant een artikel dat zich uitsprak over het feit dat er in veel waterlopen in 

Vlaanderen PFAS/PFOS gemeten is. 

 

De Kazerne van Wervik ligt tegenaan de Sint-Jansbeek in Wervik en pal naast de Gas-site waar 

OVAM net een sanering heeft uitgevoerd. 

 

Vreest de stad dat er eventuele verontreiniging is geweest in het verleden op het oefenterrein van de 

Brandweer in Wervik dicht bij de Sint-Jansbeek en naast de net gesaneerde Gassite ? 

 

Zijn maatregelen nodig of niet ? 

 

Kunnen we met andere woorden op beide oren slapen dat alles er in orde is op, naast de gronden en 

in de St. Jansbeek langs de Gasstraat ? 

 

Zijn er andere plaatsen in Wervik of Geluwe die mogelijks risico-grond kunnen/zullen zijn ? 

 

 

13. Interpellatie ingediend door gemeenteraadslid Kristof Vandamme (CD&V) - 

Zorgbehoevenden en mantelzorgers. 

Door gemeenteraadslid Kristof Vandamme (CD&V) werd de volgende interpellatie ingediend : 

 

Zorgbehoevenden en mantelzorgers 

 

De term ‘mantelzorger’ is de algemene noemer voor veel verschillende personen, in verschillende 

situaties.  Mantelzorg is zorg die niet in het kader van een hulpverlenend beroep wordt gegeven aan 

een hulpbehoevende door één of meerdere leden van zijn of haar directe omgeving, waarbij de 

zorgverlening direct voortvloeit uit de sociale relatie. 

 

Vaak gaat het om sterke mantelzorgers die kunnen optreden als partners van de hulpverleners.   Op 

datzelfde moment hebben mantelzorgers ook zelf vragen en noden en is het van belang dat ze steun 

ervaren. 

 

Uit het antwoord op de schriftelijke vraag van Vlaams Parlementslid Brecht Warnez blijkt dat er in 

Wervik 562 mantelzorgers actief zijn.  Sinds 2017 daalde het aantal geregistreerde mantelzorgers met 

6 %.  Dit in tegenstelling tot de provincie waar we gemiddeld een stijging van 26 % zien.   Er zijn bij 

ons 452 geregistreerde zorgbehoevenden waarvoor een mantelzorger verantwoordelijkheid helpt 

dragen. 

 

Mantelzorgers zijn als nabije zorg- en hulpverstrekkers meer dan ooit belangrijk. 

 

1. De voorbije jaren daalde het aantal geregistreerde mantelzorgers in Wervik.  Ziet het bestuur 

hier een verklaring voor ? 

2. Op welke manier ondersteunt het bestuur momenteel de werving en begeleiding van 

mantelzorgers ?  Plant het bestuur initiatieven om de registratie te bevorderen en nieuwe 

mantelzorgers te werven ? 

3. Hoeveel mantelzorgers betaalt ons lokaal bestuur jaarlijks uit ? 

 

 

14. Interpellatie ingediend door gemeenteraadslid Tom Durnez (CD&V) - parkeren op de 

Balokken. 

Door gemeenteraadslid Tom Durnez (CD&V) werd de volgende interpellatie ingediend : 
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Allen hebben we kunnen lezen dat er op de Balokken een probleem was van heel wat mensen die 

een bekeuring kregen voor het parkeren op het gras, een gebruik dat bij velen ingeburgerd is, maar 

blijkbaar volgens de verkeersregels een inbreuk is en dat zorgt voor een boete. 

 

Graag had ik met de gemeenteraad hierover gesproken, vooral om te kijken wat mogelijke 

oplossingen zijn.  We zijn vooral begaan met de zelfstandigen die werkzaam zijn op de Balokken. 

 

Als cliënteel niet meer richting Balokken zou gaan omdat er geen parking genoeg is, of wanneer ze 

parkeren een boete krijgen, is het onze verantwoordelijkheid een passende oplossing te gaan zoeken. 

 

 

VRAGEN, ANTWOORDEN EN MEDEDELINGEN 

15. Vragen, antwoorden en mededelingen. 

Vraag ingediend door gemeenteraadslid Hendrik Ingelbeen (CD&V) – Online verkoop via biddit 

 

Het stadsbestuur heeft voor de verkoop van het gemeentehuis in Geluwe en voor de verkoop van ’t 

Meulenhuys gekozen voor de online verkoop via biddit. 

 

Hoe ziet de verdere verkoopprocedure er nu uit ?   Komt het dossier nog terug naar de gemeenteraad 

voor goedkeuring ? 

 

De verkoop van ’t Meulenhuys is nu duidelijk een foute beslissing.  Hoe moet het nu verder ? 

 

Vraag ingediend door gemeenteraadslid Bercy Slegers (CD&V) – Gevaarlijke situatie 

Ooievaarsstraat 

 

Er is een zeer grote verzakking in het begin van de Ooievaarsstraat.  De vraag is voor mij hoe dit 

mogelijk is.  Dit is al eens hersteld geweest kortelings geleden en nu zakken de kasseien opnieuw in 

op de hoek Sint-Maartensplein – Ooievaarsstraat.  Ongeveer 1 meter op 1 meter is elke week meer en 

meer aan het wegzakken. 

 

Hoe komt dit ? 

 

Wanneer zal dit structureel opgelost worden aub ? 

 

Ik stel de vraag ook omdat ik het eigenlijk gevaarlijk vind in de Ooievaarsstraat.  Enerzijds die zware 

verzakking in het begin van de straat verrast de fietser en de automobilist.  Maar ook het feit dat 

fietsers in beide richtingen kunnen rijden in de Ooievaarsstraat leidt tot gevaarlijke situaties voor 

iedereen. 

 

Als een fietser in tegenrichting komt, dan moet de auto noodgedwongen aan de rechterkant op de 

trottoir rijden met zijn rechterwielen.  Auto en fietser kunnen zeer moeilijk naast elkaar rijden in de 

smalle Ooievaarsstraat.  Dat komt ook omdat er aan de linkerkant van de weg een goot is met +/- 3 

cm niveauverschil.  Een fietser kan niet in de goot rijden want die is te smal en moet op het wegdek 

blijven rijden, de automobilist die in tegenrichting komt is dus gedwongen om met zijn wielen op de 

boordsteen van de trottoir te rijden.  Is dit allemaal wel verantwoord eigenlijk ? 

 

Kan er iets aan gedaan worden aan deze gevaarlijke situatie ?  Dit is een zeer gevaarlijke situatie voor 

de fietser, voor de automobilist én voor de voetganger die op dit trottoir wandelt. 

 

Vraag ingediend door gemeenteraadslid Bercy Slegers (CD&V) – Fietsnadars 
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In heel veel gemeenten zag ik dat men ondertussen fietsnadars verhuurt naast gewone nadars. 

 

Gezien sommigen Wervik willen profileren als fietsstad, misschien een idee om in ons gamma van 

uitleenmateriaal ook verplaatsbare fietsnadars aan te bieden aan de verenigingen die iets organiseren 

in onze Stad. 

 

Kan dit aangekocht worden om te verhuren ? 

Zo ja binnen welke termijn ? 

 

 


